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Stadsrevisionens rapport 2022:3 – bidrag till ideella förningar 

 

I rapporten som granskat Idrottsnämnden, samt stadsdelarna Hässelby-Vällingby, 

Skarpnäck och Östermalm, påtalas brister i handläggningsprocessen som behöver åtgärdas: 

 

1. Handläggningsprocessen skiljer sig åt mellan de granskade nämnderna 

2.  Styrdokument behöver utvecklas för att ge tillräcklig vägledning i arbetet. 

3. Dokumentationen för handläggningsprocessen behöver generellt utvecklas. 

4. Kontroller behöver göras för att säkerställa att bidrag nyttjas på det sätt som avsetts, samt 

för att förebygga/upptäcka oegentligheter och otillåten påverkan. 

 

 

Mot bakgrund av detta vill vi fråga följande: 

1 Hur prioriterar förvaltningen åtgärdsbehovet mellan ovan listade anmärkningar ? 
 

2 Vilka åtgärder har hittills vidtagits ? 

3 När beräknas samtliga brister vara åtgärdade ? 

 
 
 
Leif Söderström (SD)  
Roine Löfgren(SD)  
 
 


